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سهیل مهدی:

حضور هواداران در تمام ورزشگاههای کشور شرط دارد
مسئول کمیته مسابقات سازمان لیگ گفت: بحث پروتکلها از قبل اتفاق افتاده بود. صددرصد میزبانی از هواداران را داریم اما مسائلی که ستاد کرونا

هم درنظر دارد باید انجام شود.

به گزارش سایت خبری پرسون، سهیل مهدی مسئول کمیته مسابقات سازمان لیگ در حاشیه برگزاری مراسم قرعهکشی جام حذفی درخصوص احتمال
تداخل برنامه بازیهای سپاهان و فولاد در لیگ برتر با مرحله یک چهارم نهایی جام حذفی، اظهار داشت: قرعه کشی تمام شد. مسیر خوبی بود و
همیشه جام حذفی همراه با حوادث و اتفاقات ویژه است. امیدواریم همه هواداران از این قرعهکشی راضی باشند. تداخلی وجود ندارد. هر چند دوست
نداشتیم تیمهای سپاهان و فولاد به عنوان نمایندگان ایران در آسیا از جام حذفی کنار بروند، اما از فرصت حضور آنها در این مسابقات آسیایی برای

برگزاری جام حذفی استفاده کردیم.

وی در مورد اینکه دیدارهای فولاد و سپاهان در هفته بیست و چهارم لیگ برتر 12 فروردین برگزار میشود و با این حساب ادامه مسابقات این هفته را
15 فروردین برگزار خواهند کرد، گفت: احتمالا باید از 15 فروردین مسابقات خود را آغاز کنیم زیرا 21 فروردین جام حذفی پیشرو داریم.

مسئول کمیته مسابقات سازمان لیگ در خصوص زمان پایان لیگ برتر، گفت: پس از برگزاری دیدارهای جام حذفی بلافاصله جلو میرویم. اگر بتوانیم
لیگ را قبل از فیفادی خرداد تمام کنیم عالی است. تداخلی با برنامههای تیم ملی امید داریم. امیدوارم بتوانیم تا نیمه خرداد مسابقات را به اتمام

برسانیم.

مهدی در خصوص اینکه آیا برنامهای برای برگزاری رقابتهای نیم فصل سال آینده پیش از شروع جام جهانی دارند پاسخ داد: این ذهنیت به واسطه
تقویمی که کنفدراسیون آسیا در مورد رقابتهای لیگ قهرمانان پیشبینی و تدوین کرده شکل گرفته و ناچار هستیم لیگ را عقبتر و زودتر شروع کنیم زیرا
در غیر این صورت نمیتوانیم پنجره نقل و انتقالات را به تیمها اهدا کنیم. تیمها باید با حداکثر توان خود در مسابقات حاضر شوند. با توجه به تغییر
تقویم لیگ قهرمانان، ضرورتمان تشدید شد و امیدوارم زمانهایی عقب افتاده که به دلیل شرایط کرونایی در دو فصل اخیر داشتیم به واسطه همین

وضعیت جبران کنیم.

مهدی در خصوص تغییر زمان دربی از ساعت 19 به 15:30 دقیقه روز 26 اسفند گفت: هنوز قطعا این تغییر زمان عنوان نشده. صحبتهایی در جلسه
مطرح شده و این اخباری که بیرون آمده مربوط به همان جلسه است اما هنوز ابلاغیهای در این خصوص به سازمان لیگ ارسال نشده است. منتظر

دریافت این ابلاغیه هستیم.

وی در مورد احتمال قطعی شدن این تغییر زمان عنوان کرد: احتمال تغییر وجود دارد اما واقعیت این است که به واسطه اینکه دربی، گل رقابتهای ما و
رویداد مهمی است، ساعت 15:30 برای آن مناسب نیست و باید به ساعت بعدازظهر نزدیکتر شود.

مسئول کمیته مسابقات سازمان لیگ در خصوص احتمال حضور 30 درصد تماشاگران در ورزشگاه آزادی برای تماشای دیدار استقلال و پرسپولیس عنوان
کرد: بحث پروتکلها از قبل اتفاق افتاده بود. صددرصد میزبانی از هواداران را داریم اما مسائلی که ستاد کرونا هم درنظر دارد باید انجام شود.

مهدی در مورد اینکه برخی تیمها اعتراض کرده و گفتهاند اجازه بدهید تماشاگران ما هم وارد ورزشگاه شوند گفت: هیچ مشکلی وجود ندارد. پروتکل
برای تمام کشور ابلاغ شده و ستاد کرونای حاضر در هر استان تصمیمگیرنده است. به شرطی که دستورالعملها و شیوهنامهها را رعایت کنند، زدن دو

دوز واکسن کنترل شود و با سقف 30 درصد ورزشگاه پر شود، بنا به تصمیم شورای تامین هر استان این مسئله شدنی است.

وی در مورد احتمال برگزاری جلسهای با دراگان اسکوچیچ در روزهای آتی برای تدوین برنامهریزی ادامه رقابتهای لیگ برتر توضیح داد: تیم ملی به جام
جهانی صعود کرده و حضورش در این مسابقات مسجل شده. برنامه دو بازی بعدیاش هیچ تداخلی با لیگ برتر ندارد. پس از این دو مسابقه تیم ملی

برنامه آمادهسازی برای جام جهانی را پیش رو دارد. یکی دو هفتهای با تیم ملی امید تداخل داریم که باید برنامهها بازبینی شود.

مسئول کمیته مسابقات سازمان لیگ ادامه داد: از حضور مجید نامجو مطلق و فرشاد پیوس در مراسم قرعهکشی جام حذفی تشکر میکنم همه ایرانیها
از حضور این عزیزان در سکوهای افتخار سالها خاطره داریم و خوشحالیم که آنها را سلامت میبینیم. امیدوارم جوانان کشورمان زیر نظر این عزیزان و

پیشکسوتان باشند و جای سبز آنها را پر کنند.

مهدی در مورد اعتراض باشگاه استقلال در مورد زودتر برگزار شدن بازیهایش نسبت به پرسپولیس گفت: از این موضوع رد شویم.
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